
 
Samen Ons Dorp 

Pagina 1 van 3 
 

 

Samengaan DorpsVisie en Dorpsbelang 
 

In de loop van 2023 en 2024 komen de lokale politieke partijen DorpsVisie en 

Dorpsbelang in Son en Breugel tot de conclusie dat samenwerken en daaruit 

voortvloeiend samengaan voor beide partijen een win-win situatie is. 

Hoe leden, fracties en besturen dit proces hebben doorlopen en het besluit 

daartoe hebben genomen is onderstaand te lezen in uittreksels van algemene 

ledenvergaderingen in 2023 en 2024 en het jaarverslag 2023. 

 

Algemene Ledenvergadering  

Najaarsvergadering 2023, woensdag 28 november 2023 

Punt 5 Bestuurszaken. 

a.  Invullen vacatures. 

Het bestuur blijft zoeken naar nieuwe personen voor de vacatures binnen het 

bestuur. Verschillende namen passeren en daar wordt nota van genomen. 

Wellicht kunnen we ook op onze website attenderen dat we kandidaten zoeken. 

b.  Zoeken naar Samenwerking 

In de vorige Alv, zegt het bestuur, hebben leden naar voren gebracht :“dat het 

wellicht wenselijk of zelfs noodzakelijk is om samen met andere gelijksoortige 

verenigingen/partijen te kijken en te zoeken naar oplossingen en in meer of 

mindere mate zelfs naar samenwerking”. 

Hans van de Weideven en Remco Heeren respectievelijk voorzitter en 

fractievoorzitter van DorpsVisie hebben naar aanleiding hiervan gesproken met 

bestuur en fractie van Dorpsbelang. 

Hans heeft bovendien contact gehad met de fractievoorzitter van VoorU!. 

In dat gesprek is afgesproken dat laatst genoemde e.e.a. zou bespreken met zijn 

bestuur en fractie. Daarna zou hij weer met Hans contact opnemen.  

Tot op heden is dat echter niet gebeurd. 

Met Dorpsbelang daarentegen zijn al meerdere constructieve gesprekken 

gevoerd.  

Dorpsbelang, zegt Remco, kampt al tijden met een sterke terugloop van haar 

ledenbestand. Gevolg hiervan is dat zij als vereniging en fractie niet meer goed 

en volledig toekomen aan de uitoefening van hun functies en uitvoering taken. 

Daarom wil Dorpsbelang graag dat haar fractie en bestuur gaan samenwerken en 

optrekken met die van DorpsVisie om tot één partij te komen. 

Vanuit de vergadering komt de vraag wat dit betekent voor DorpsVisie. 

Zijn er geen grote verschillen tussen onze partijen als ook lopen de opvattingen 

over politieke onderwerpen en vraagstukken niet uiteen? 

Remco zegt dat de verkiezingsprogramma’s van DorpsVisie en Dorpsbelang goed 

op elkaar aansluiten. Dorpsbelang heeft voorts aan het begin van de huidige 

raadsperiode ingestemd met de Raadsagenda en het Bestuursakkoord voor de 

periode 2022-2026 dat op instigatie van DorpsVisie is opgesteld. 

Bovendien tot op heden in deze raadsperiode zitten de fracties t.a.v. de huidige 
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politieke onderwerpen/items praktisch altijd op één lijn tijdens de diverse sessies 

en de besluitvorming. De standpunten liggen feitelijk dicht bij elkaar. 

Het gaat nu tussen beide fracties ook heel anders als jaren geleden toen punten 

als de A50, de afbraak van de kerk en het Dorpshuis nog speelden. “Wat ons 

verenigt is groter als wat ons scheidt” merkt men op vanuit de leden. 

De volledige fractie geeft aan alle vertrouwen te hebben in een goede 

samenwerking met de fractie van Dorpsbelang. 

Hans zegt dat het huidig bestuur eveneens de samenwerking ziet zitten.  

Wellicht dat personen van Dorpsbelang bereid zijn toe te treden tot ons bestuur 

c.q. het bestuur in de nieuwe samenwerking. Duidelijk is dat het huidige 

ledenbestand van Dorpsbelang zich graag zo spoedig mogelijk bij ons wil 

aansluiten om te komen tot één partij. Na deze gedachten wisseling zegt Remco 

dat er verschillende manieren zijn om samen te werken. Hoe dit feitelijk en 

juridisch het best kan moeten de besturen en fracties samen snel bekijken. 

Vervolgens stemmen de leden unaniem in met onderstaand voorstel van bestuur 

en fractie: 

• De besturen en de fracties van DorpsVisie en Dorpsbelang realiseren zo 

spoedig mogelijk een zeer intensieve samenwerking; 

• De fractievoorzitters van Dorpsbelang en DorpsVisie nemen zo spoedig 

mogelijk contact op met de burgemeester en de griffier zodat de fracties binnen 

de gemeenteraad samen mogen/kunnen gaan optrekken. 

• DorpsVisie blijft áls moederpartij bestaan en Dorpsbelang heft zich als lokale 

politieke partij op; 

• De leden van Dorpsbelang kunnen als lid toe treden tot DorpsVisie. 

• De voorzitters van de besturen en fracties van DorpsVisie en Dorpsbelang 

starten met het uitwerken van deze optie en wijzen een perswoordvoerder aan 

zodat de communicatie over dit alles zowel intern als extern goed verloopt. 

Op de komende ledenvergaderingen in 2024 houden we iedereen op de hoogte 

over de gang van zaken en de stappen die we zetten.  

We hopen dat er al definitieve stappen gezet c.q. zaken afgerond bij onze Alv in 

mei/juni 2024. 

 

Jaarverslag 2023 van de vereniging DorpsVisie 

Een andere belangrijke activiteit van het bestuur was naast het proberen om het 

bestuur aan te vullen tot 5 personen zoals vermeld in onze statuten het zoeken 

naar samenwerking met gelijksoortige verenigingen/partijen binnen Son en 

Breugel. 

In het kader daarvan is contact en samenwerking gezocht met andere lokale 

politieke partijen. Met de partij Dorpsbelang zijn wij tot afspraken gekomen die 

eind 2023 hebben geresulteerd in het daadwerkelijke samenwerken en 

samengaan van beide fracties. 

Bovendien hebben beide verenigingen aangegeven ernaar te streven om in 2024 

juridisch, administratief en financieel in elkaar op te gaan om zodoende tot één 

vereniging te komen. 
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Algemene Ledenvergadering 

Voorjaarsvergadering 2024, dinsdag 21 mei 2024. 

Punt 7: Samenwerking en samengaan van Dorpsbelang en  

  DorpsVisie. 

Hans van de Weideven en Wim van der Hooft, voorzitters van de verenigingen, 

en Remco Heeren en José Goossens-Junier, fractievoorzitters, geven aan dat het 

samengaan prima verloopt. 

De fracties werken inmiddels volledig samen en functioneren als één fractie 

onder de naam DorpsVisie binnen de gemeenteraad. 

Desgevraagd zeggen Remco en José dat alles heel soepel loopt en dat het 

verleden waarin we opponenten waren geen enkele rol speelt of wrijving oproept. 

We opereren echt als één fractie naar de andere fracties, het college van B&W, de 

pers etc.  

Wim en Hans zeggen dat ook de besturen van beide verenigingen al volledig 

samenwerken en overleggen bij de werkzaamheden. 

Dorpsbelang is bezig met het opheffen van haar vereniging. 

Al haar leden die dat wensten zijn inmiddels ingeschreven als lid van DorpsVisie. 

De resterende financiële middelen van Dorpsbelang worden overgedragen aan 

DorpsVisie zodra Wim alle zaken van Dorpsbelang met name richting de 

gemeente en de Kamer van Koophandel heeft afgewikkeld. 

Als alles is voltooid zijn de verenigingen juridisch en administratief 

samengevoegd onder de naam DorpsVisie Son en Breugel. 

De huidige statuten behoeven we niet te wijzigen. 

De fractie blijft bij de volgende verkiezingen voor een nieuwe gemeenteraad als 

grootste fractie ook gewoon lijst nummer 1. 

De vergadering geeft vervolgens haar goedkeuring aan het proces tot nu toe en 

ziet de toekomst met vertrouwen tegemoet.  

 

Vanaf nu besluit de Alv gaan Dorpsbelang en DorpsVisie niet alleen als 

één fractie maar ook als één vereniging verder. 

 

De besturen en de fracties van beide verenigingen worden bedankt voor hun 

inzet en werkzaamheden want zonder hen was dit niet mogelijk geweest. 

 

Son en Breugel, 1 juli 2024 

 

Theo Groenemans. 

Secretaris DorpsVisie 


